
Pénzügyi beszámoló a Híradó Tagozat 2023 évéről 

 

A 2023 év beszámolóját, és a 2024 év tervezetét együtt szeretném megtárgyalni. 

1. Nagyon takarékosan éltük meg a 2023 évet.  

Alapvetően a bevételünk a tagdíj, ami ez évben 124 000 Ft volt, és a Puskás Híradó 

Bajtársakért Alapítványtól jövő támogatás ez évben 150 000 Ft plusz célzott támogatás 50 000 Ft  

volt, így összesen közel  200 000 Ft-tal rendelkeztünk. Eddigi költésünk durván számolva 95 000 Ft 

Az ebéd hozzájárulás még plusz 100 000 Ft lesz, és az xx-el jelölt tételek még nincsenek lezárva, 

Várhatóan 40 000 Ft körül fog alakulni. 

A 45. évforduló ünnepléséhez tartalékoltunk pénzt, jól esett, hogy a Klub is támogatott 

bennünket 20 000 Ft-tal, és a felterjesztett elismeréseket anyagilag is vállalta.  

Próbáltuk tartani a korábbi évek színvonalát ünnepségeinken (jubileumi születésnaposok, Nő 

nap, Idősek világnapja, Közgyűlés, kegyeleti költségek). 

Most látom, hogy ez a szint csak nagy nehezen tartható, de tartható.  Az infláció, az 

áremelkedések miatt a befolyt összeg vásárló ereje felére esett vissza.  Nagyon könnyen le lehetne 

apasztani a nehezen megszerzett tartalékokat, ez nem lehet célunk. Az célunk, hogy egy évnyi 

működéshez minimálisan szükséges összeg mindig maradjon, ehhez az kell, hogy csak annyit 

költsünk, amennyi az adott évben befolyik. 

Az étkezésekkel nagyon óvatosak voltunk. Tavaly ez úsztatott el bennünket egy kissé. Idén  

nem kértünk egyedi étkezést, a napi menüt választottuk, így közel 1000 Ft-ot sikerült megtakarítani 

személyenként, ezt a gyakorlatot tesszük a mai étkezéssel is, így tartható a 4 fogás: leves, fő étel 

sütemény, és 2 dl bor, vagy üdítő. Felmerült a leves, vagy a sütemény elhagyása, de úgy gondoltuk 

hogy egyelőre ki tudjuk fizetni, nem változtatunk. 

Változtatunk a jubileumi születésnaposok megünneplésén. Egy szál szép virág 1000 - 1300Ft. 

Egy üveg bor 1500 - 1700 Ft, 1 kg pogácsa 5000 Ft egy szendvics 300 – 700 Ft. Arra gondoltunk, 

hogy a vendégek szívesebben veszik, ha ebéddel vendégeljük meg őket, ami kb. 2500 Ft, nagyjából 

ugyanannyiba kerül. 

Csak elmondom, hogy a vezetőség tagjai nem a tagozat költségére étkeztek az ünnepi 

alkalmakkor, hanem saját költségükre (pld: 45éves ünnepségen) illetve jelentős összeggel beszállnak 

a költségbe. 

A kirándulások támogatására nem fordítottunk pénzt, azok önköltséges alapon történtek, 

mivel nem mindenki egyformán vett részt rajta, nehéz lett volna igazságosan támogatni, kivétel volt 

a Zsámbéki kirándulás, ahol a belépőt és a busz költséget tagjainknál támogattuk, sajnos a kis 

létszám miatt a busz így is enyhén veszteséges volt. Problémánk, hogy az elszámolás nagyon 

elhúzódik (4 – 5 hónap is volt). Jó lenne ha legalább havonta 1 nap lenne, amikor biztosan le lehetne 

adni az anyagokat. 

Itt hívom fel a figyelmet arra, hogy a programokra jelentkezést komolyabban kell venni. Pld 

buszos kirándulásnál ha valaki nem jön el, akkor a ráeső összeg kárba vész esetleg valaki nem jöhet 

el miatta, és lemarad.  Az internet, és mobil világában megoldható, hogy értesítsük időben a 

szervezőt! Szekuláné Csilla a buszos jelentkezéseknél azt veszi jelentkezőnek, aki a busz költséget 

befizette. 

Tagságunk fele 80 év feletti, és nem tud közénk eljárni. Tagdíj fizetés alól mentességet 

kaptak,  csaknem a tagságunk fele. Vannak tagjaink, akik mentesség ellenére is  fizetnek, 

(Závodszky János ezds.) azt nagyon szívesen vesszük. Sokan szívesen utalnák a pénzt, de egyelőre 

nincs kialakított lehetőség erre. Tagdíj nem fizetés miatt 2023-ban senkit nem kellett kizárni. 

A Klub számítógépes programja rendre utasít bennünket. Minden adatot rögzítenünk kell 

tagjainkról. Ez az első év, amikor a tagdíjfizetést is rögzítenünk kell az adatbázisban, kik a fizető és 

kik a mentességet kapó személyek, ez a határozatok alapján már rögzítve is van. 

Egy idő után dönteni kell - ha szintet akarunk tartani, akkor a bevételt kell növelni, vagy  

másik opció hogy, alacsonyabbra kell állítanunk a rendezvényeink anyagi költségét. Láttam más 



tagozatnál az étkezést úgy kérték, hogy nincs leves, és nincs sütemény, csak egytál étel. Ezt 

szeretnénk elkerülni. 

Tisztelettel arra kérem tagjainkat, hogy tagdíjfizetésnél aki megteheti támogassa nagyobb 

összeggel a Tagozatot. Egyelőre az irányelvet tartjuk, hogy éves alapnak a 2000 Ft-ot tekintjük. (ha 

valaki részt vesz a beszámoló közgyűlés utáni étkezésen, akkor 1000 Ft-ot máris visszakap) A Klub 

továbbra sem vesz el a tagdíjból semmit, azt mind mi használhatjuk fel a tagozat érdekében. 

Keresem a lehetőséget, hogy az aktív jól dolgozókat, a szervezőket  hogyan lehet 

méltányosan elismerni, mert tartalmas ajándékcsomagok 4 - 5 ezer forintból alig állíthatóak össze, és 

ne legyen sértés pld: egy csomag kávé vagy csokoládé. (a csomagolás, egy üveg bor, egy csokoládé, 

és már túl is léptük) A virágokkal is óvatosan kell bánnunk, de nem mondunk le róla. 

Vissza fogtuk a postaköltséget. Emlék lapokat klubnapokon adjuk át. Postán nem 

küldözgetjük. Az internetre jobban támaszkodunk. Leveleket, értesítéseket e-mailben küldünk. 

Akiknek nincs ilyen elérhetősége valamilyen okból kifolyólag, azoknál akik ezt jelezték, ott a telefon 

elérhetőséget használjuk. 

 

2 Ezért terveztük óvatosan a 2024 évet. Vigyázunk a közösség pénzére, de mégis a működéshez 

kellenek az anyagiak. 

A pontos tervet a táblázat mutatja. 

Nagy rendezvényünk az Együttműködő Híradó Klubok találkozója lesz, amikor mi vagyunk a 

vendégfogadók (kb. 20 – 25 főt kell fogadnunk, vendégül látni, programot nyújtani). Ez pénzbe fog 

kerülni. 

Folytatjuk a gyakorlatot, hogy a jubileumi születésnaposokat megkérdezzük előre, hogy részt 

vesznek-e az ünnepségen. Ha nem, akkor nem készülnénk rá – vendéglátással. 

Remélem azért mégis sikerül a tagságnak megfelelő színvonalat tartanunk a következő évben. 

Nem szeretném, ha ez rontaná a kedélyünket. Kirándulásainkon legyünk továbbra is vidámak 

jókedvűek, élvezzük az életet! (tarisznyából pogácsázunk - csak LaciBácsi a lyukacsos deszkát ne 

felejtse otthon) 

A 2024 évi pénzügyi tervet korrektnek, és megvalósíthatónak tartom. 

A következő közgyűlésünk 2025 február hónapban lesz, a Klub iránymutatása  szerint, mivel 

december nem jó az ünnep miatt, januárban a ház zárva mikor mi napunk van. 

Kérem akinek van véleménye erről, az ossza meg velünk. Köszönöm a figyelmet. 


